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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Belügyminisztériumo t
vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójáho z

„Mi indokolta a digitális rádiók beszerzése helyett a korábbi típusú, korszer űtlen analóg
rádiók beszerzését? ”

címmel .

A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Úr!

A terrorveszély elhárítása és a személyi védelem érdekében elengedhetetlen a szüksége s
eszközök biztosítása .
A Belügyminisztérium 2011 februárjában közbeszerzés és karbantartás céljából mintegy 80 7
millió forintnyi támogatás odaítélésről kért előzetes döntést a Honvédelmi és rendészet i
bizottságtól .
A kérdésem az, hogy a TEK miért tért át a modern digitális rádiókról, a könnyebbe n
lehallgatható, korszerűtlenebb analóg rádiókra? Mi indokolta ezen lépésüket, és azt, hog y
ezekre az eszközökre fizesse ki a közel 60 millió forintot ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2011 . május 16 .

Tisztelettel :

émeth Zsol t
Jobbik

Németh Zsolt
Qrszággyű iési képvisúló
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